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Exprezident říkal, proč nezrušili KSČ
HAVEL O LISTOPADU 89
PRAHA Bývalý český prezident Václav včera odpoledne diskutoval se studenty Právnické fakulty Univerzity Karlovy
v Praze. Tématem debaty byl 17. listopad 1989 a současná společenská situace. O setkání projevila zájem zhruba
tisícovka studentů, která přivítala Havla potleskem ve stoje.
Dotazy potom často směřovali k problémovým momentům. Studenti se například ptali zda nelituje, že KSČ nebyla
postavena mimo zákon. „KSČ se zbavila všech čelných představitelů a prohlašovala, že se chce transformovat ve stranu
demokratického typu“, odpověděl Havel. „Společnost ale byla se stranou do té míry zapletena, že těžko mohla existovat
vůle výrazně tu stranu změnit,“ dodal.


